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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
niet dalen van het aantal damherten
ondanks de toegestane jacht.
(Ingezonden 30 maart 2010)

1
Kent u het bericht «Hertenstand in
Kop van Schouwen niet gedaald»?1

2
Kunt u uiteenzetten wat het nut van
jacht is als dat niet leidt tot een
(beoogde) daling van het aantal
dieren?

3
Is het waar dat de nieuwe
telgegevens duidelijk maken dat niet
de predatiedruk de populatie
reguleert, maar ruimte en
voedselaanbod? Zo ja, bent u bereid
de provincie te vragen een proef in te
stellen met een jachtvrije zone in het
gebied? Zo nee, op welke gegevens
baseert u uw antwoord?

4
Bent u bereid in overleg te treden met
de provincie en terreinbeheerders
over het nut en noodzaak van
bejaging, als de conclusies van
Alterra daar aanleiding to geven? Zo
nee, waarom niet?

5
Kunt u toelichten hoe u de grote
verschillen in telgegevens duidt die in
het artikel aan de orde komen? Bent u
bereid wildtellingen voortaan alleen

te laten uitvoeren door
gecertificeerde tellers die niet
belanghebbend zijn bij het afschot
van dieren? Zo ja, op welke termijn
en wijze? Zo nee, waarom niet?

1 PZC, 29 maart 20120: «Hertenstand in Kop
van Schouwen niet gedaald».
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